
Warhol, e ti de quen vés sendo?

Profesións vinculadas ao ámbito 
cinematográfico e audiovisual

Documentalista

Dentro do mundo do cine existe unha profesión

para a xestión e difusión da información,

é a persoa documentalista.

Este profesional investiga,

recompila, analiza información

e comunica os resultados.

Un documentalista ten que investigar,

pero tamén contar a investigación dun xeito ameno.

A profesión está relacionada co mundo da escritura.

Os ordenadores fan que os documentais

sexán máis rechamantes

porque teñen efectos especiais,

voces que contan a historia,

música de fondo,  imaxes dixitais

e máis cousas que enriquecen o documental.

Anímate a explorar esta profesión.
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